
Fjelltjern hyttelag

Referat årsmøte 2018

Sted, dato: Byfuglia Grendehus  29. mars 2018 kl 17.00

Tilstede: Stig Hagen, Jo-Inge Hagen, Per Johnny Solberg, Mette Dahlen, Tom Thomassen,
Terje Hotvedt, Egil Brobakken, Thor Olav Vangli, Tor Sveumshaugen, Rune Garli, Geir
Stubbene, Mette Refsnes, Vegard Amundsen, Arne Fredrik Nilsen, Åse Berit Nes

Sak 1: Valg av referent:

Åse Berit Nes

Sak 2: Opptelling av deltakere:

16 personer tilstede, 2 fullmakter, 11 hytter representert

Sak 3: Godkjenning av innkalling:

Innkalling godkjent.

Sak 4: Valg av styre:

Arne Fredrik Nilsen ble valgt som nytt styremedlem, Vegard Amundsen og Rune Garli
fortsetter i styret og Truls Thoresen fortsetter som regnskapsfører.

Sak 5: Gjennomgang av årsrapport:

Denne ble gjennomgått sammen med brev til løypelaget  vedr. kritikk av løypekjøring. Dette
har blitt mye bedre i år.

Sak 6: Økonomi:

Litt ekstra fokus på å holde grøftene åpne i vårløsningen i år, grunnet snømengdene. Vi
stoler på Rune.

Liste over hytteeiere skal skaffes fra kommunen.

Ingen kommentarer til regnskap og budsjett.

Sak 7: Avgiftsøkning?

Ingen avgiftsøkning.

Sak 8: Gjennomgang av veiplan:

Legge stikkrenne etter krysset Damtjednveien / Fjelltjednveien.

Sjekke myra i Damtjednveien.



Sak 9: Godkjenning av vedtekter:

Disse ble sendt ut på mail med svarfrist 22. mars 2018. Ingen innsigelser.

§3: Kuttet ut maks akseltrykk 4 tonn.

Presisering: Hyttelaget har ansvar for hovedveiene.

Brøyting av veg til hyttevegg.

Sak 10: Dugnad

Dugnad 16. juni 2018, oppmøte ved bommen kl 10.00.

Avsluttes med grilling hos Vegard og Åse Berit


